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SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE GEMEENTERAADSZITTING 

 
Indiener: Hamid Riffi 

 
Datum: 11/10/2020  

 
Onderwerp vraag: Toegankelijkheid: kasseien  

 
Toelichtende nota 

 
Bij de heraanleg van straten worden er de laatste jaren afgevlakte kasseien 

in het centrum gebruikt. Deze zorgen ervoor dat rolstoelgebruikers 
gemakkelijker en minder pijnlijk in het centrum geraken. 

Spijtig genoeg merken we dat na werken door bvb. nutsmaatschappijen de 

kasseien niet altijd even deftig worden teruggelegd. Dit is niet enkel pijnlijk 
maar ook destructief voor de levensduur van rolstoelen of scootmobielen.  

 
Vragen 

Wordt hier controle op uitgevoerd?  
Kan er met de nutsmaatschappijen geen duidelijke afspraak gemaakt worden 

dat indien er werken uitgevoerd worden, de kasseien terug moeten gelegd 
worden zoals in de oorspronkelijke staat?  

Wat gebeurt er als de straat niet in zijn oorspronkelijke staat wordt hersteld? 
 

Hamid Riffi 
11/10/2020 
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